
Arbetsmarknadsnämnden 2024-09-03 
Skrivelse 

Centerpartiet 
 
Skrivelse angående  SJs beslut om att dra in Uppsalapendeln  
 
Under tisdagen den 27/8 meddelade SJ att de lägger ner pendlartrafiken mellan Stockholm 
och Uppsala. Tågen har avgått två gånger i timmen åt vardera håll. Varje dag är det över 40 
000 människor som pendlar mellan Uppsala och Stockholm.  
 
Pendlingsmöjligheterna, i synnerhet Uppsalapendeln, är av central betydelse för hela 
Mälardalsregionen. Många stockholmare pendlar varje dag till Uppsala för sitt arbete, men 
bidrar med skatteunderlag till Stockholm medan Uppsalabor pendlar in till Stockholm för sitt 
arbete och bidrar med produktivitet och tillväxt för Stockholms företag. Fler jobb i 
Stockholm kräver smidigare jobbresor – även från andra kommuner.  
 
Om pendlingen inte fungerar blir det istället färre och sämre arbeten. Om Mälardalsregionen 
ska kunna fortsätta att utvecklas och betraktas som en gemensam arbetsmarknad måste 
kommunikationerna fungera. Det är därför oroande att denna tågsträcka nu dras in med start i 
december.  
 
Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor till arbetsmarknadsförvaltningen: 
 
 

1. Hur ser ni att de begränsade kommunikationerna kommer påverka Stockholms 
arbetsmarknad?  

2. Hur ser pendlingsmönstren ut idag och hur många stockholmare kommer att få det 
svårare med pendlingen? 


